
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, January 29, 2023 

MESSAGE: God judges Achan’s sin 

PASSAGE: Joshua 7:1-26  

PRINCIPLE: God takes sin seriously. 

ASK YOUR CHILD:  How did God respond to Achan’s sin?  When did Joshua realize that 

something was wrong?  Why was Israel so afraid even though only 36 soldiers were 

killed?  What did Joshua do when he realized God was no longer with Israel?  

According to this story, can sin be hidden from God?  According to this story, is it okay 

to let sin keep going?  Did God continue to have wrath against Israel?  Does God’s 

wrath towards us last forever?     

APPLY:  How has your obedience or disobedience this week affected the rest of your 

family?  When your parents catch you disobeying, how long does it take you to make 

things right – in your heart, with your parents, and with God?  When was the last time 

you confessed your sin to God?  What do you say and do when you get in trouble at 

home and at school?          

以下是 2023 年 1 月 29 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神審判亞干及他的罪 

經文: 約書亞記 7:1–26 

信念: 神以嚴厲的方式對付罪 

向你子女問: 神怎樣回應亞干的罪? 約書亞在什麼時候發現已經出了問

題?  雖然只有三十六人被殺，為什麼以色列那麼懼怕?  當他知道神不

再與以色列同在時，約書亞作什麼?  根據這段歷史來看，罪是不是可以

被隱暪而不讓神看到?  根據這段歷史來看，我們應否讓罪惡不斷持續?  

神對以色列的憤怒有沒有持續?  神對我們的憤怒是否持續到永遠? 

應用:  在這個星期當中，你的順服 (或不順服) 曾怎樣影響你的家人?  

當你的父母發現你不順服時，你需要用多少時間去矯正 (在你心中矯正

，向你父母矯正，向神矯正) ?  你最近一次是在什麼時候向神承認你的

罪?  當你在家及在學校犯罪時，你應該說什麼和做什麼? 


